
 

 

Inom stadsdelsnämndens verksamhetsområde 
 
 
1 
Förslag på bygga träspång 
 
Gångstigen som går längs med Västerled på vänstersida i riktning St Mossen till Nockeby är en väl använd stig. 
Där stigen går in från Urbergsvägen är det ett väldigt sankt område och det är svårt att ta sig fram även bredvid 
stigen då marken är sank. Jag undrar om stadsdelen kunde bygga en träspång så det blev lättare att gå i alla väder 
, så som det är gjort i Ljudarnskogen på vissa platser där marken är sank. 
Stigen längs Västerled är väldigt trevlig att gå istället för att promenera längs gatan. 
Bifogar bilder. 

 



 

 

 
 
2. 
Hej, 
 
Jag önskar att Bromma stadsdelsnämnden: 

1. Webbsänder sina sammanträden tillsammans med en chattfunktion 
2. Möjliggör frågeställning från allmänheten, genom en chattfunktion för den öppna 

frågestunden 
3. Gör sändningen tillgänglig för allmänheten i ett webbarkiv 

Webbsändning förbättrar Tillgänglighet, Engagemanget och deltagande. 
 
 
Utanför stadsdelsnämndens verksamhetsområde 
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